
 
 

ACTA JUNTA OBERTA DE L’AFA 
28 de ABRIL DE 2022 

 
Data: Dijous 28/04/2022 
Lloc: videoconferència 
Hora:  21:20 
Número d’assistents: 15 
Alba Albuixech, Maria Vidal, Monica Aisa, Roser Juanola, Bàrbara Negre, Xavier 
Montalvo, Lorena Cascallo, Elisabet Velo, Laura Serra, Sandra Moyano, Lola 
Lozano, Miriam Palanca, Elena Corpas, Montse Amenós i Roser Rodríguez 
 
ORDRE DEL DIA  

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la junta anterior  
2. Esdeveniments propers 
3. Convocatòria Consell Escolar Municipal 
4. Rutes Bici-Bus 
5. Organització i propostes de Comunicació 
6. Consell escolar 
7. Extraescolars 
8. Precs i preguntes 

 
 
 
 

1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR  
 
S’aprova la junta sense esmenes. 
 

2. ESDEVENIMENTS PROPERS 
 

Finalment es realitzarà la BricoPINS el diumenge 22 de maig al mati i contarem 
amb l’ajuda d’URPA 

S’ha canviat la data de La Festa d’Estiu per evitar fer-la en un cap de setmana de 
pont . Així es realitzarà del dissabte 11 de juny. També s’ha tramitat el canvi de 
data a la comissió organitzadora per gestionar el número de taules i cadires.        
Al coincidir amb la festa del Pi d’en Xandri no podrem disposar d’alguns dels 
monitors de Paidos que participaven altres anys. 

 

 



3. CONVOCATÒRIA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

El proper Consell Escolar Municipal és el 5 de maig a les 19h al Casal de 
Torreblanca. Les escoles que no en formem part oficialment estem convidades 
com a oients. Els membres de la junta no tenim disponibilitat per assistir-hi, si 
algun membre de l’AFA tingués interès i disponibilitat agrairem ens ho comuniqui. 

 

4. RUTES - BICIBUS 

El BICI-BUS s’iniciarà el divendres dia 6 de maig. Es realitzaran dues rutes la del 
Centre-Monestir i la de Volpelleres. Enlloc de programar algun lloc de parada es 
compartirà la localització en directe per si algú es vol afegir a mig recorregut. 
Poden trobar informació de les rutes i normativa a la web del Pins 
http://agora.xtec.cat/ceip_pins/afa/arrenca-el-bicibus-del-pins/ 

Es confirmarà el nombre aproximat de participants per valorar si caldrà algun espai 
addicional per guardar les bicis. A l’escola només es podran deixar les bicis dels 
infants, no les dels adults que acompanyen. 

Demà divendres s’informarà a direcció i dilluns es farà difusió entre les famílies per 
si alguna més es vol apuntar. 

 

5. ORGANITZACIÓ I PROPOSTES DE COMUNICACIÓ 

L’equip de comunicació està revisant la web i s’encarregarà de preparar les 
difusions que s’hagin de fer des de l’AFA. Ja sigui via web, dinantià o xats de 
famílies. 

Proposen obrir també perfils d’escola a xarxes socials. Twiter (ho portarà la 
Elisabet) i Instragram (ho portarà la Laura). Es recorda la importància de no fer 
servir imatges on es reconegui a algun infant. Així com el fet que actuen en 
representació de l’AFA i per tant de les famílies de l’escola. 

Cal parlar amb Paidos per saber qui actualitza la graella de la web. 

 

 

 

 



6. CONSELL ESCOLAR  

Es comenten els temes tractats al Consell Escolar del 4 d’abril.  

Barreja de grups 

Projecte remodelació accés sud bosc de Volpelleres 

Valoració portes obertes i preinscripció 

Departament d’Educació 

 

 

7. EXTRAESCOLARS ESPORTIVES 

A rel de rumors sobre la desaparició de les lligues escolars esportives i la revisió 
del funcionament de la OMET, Paidos ens explica l’estat de la situació. A Sant 
Cugat ja fa anys que s’havia acordat amb els clubs de bàsquet, handbol, voleibol i 
gimnàstica rítmica l’impuls de l’esport i lligues escolars i l’inici de l’esport federat 
als clubs a partir de primer d’ESO. L’aturada de l’esport escolar durant el curs 
2020-21 mentre es mantenia l’esport federat va fer que moltes famílies 
s’adrecessin als clubs i aquests estan impulsant formar equips federats ja a tercer i 
quart de primària.  

Paidos ens comenta que oficialment el curs vinent segueix vigent el sistema de 
lligues escolars que ha funcionat fins ara, tot hi que de cara a futur està encara en 
negociació. L’esport escolar facilita que molts més infants facin esport que si es fa 
només als clubs i esperan que l’actual sistema es segueixi mantenint. 

En referència a la petició de la coordinadora d’AFAs de definir les preferències de 
cada escola en aquest tema, ens reafirmem en la petició del manteniment de 
l’esport i les lligues escolars. Això no hauria d’anar en detriment que algun infant o 
família concrets vagin als clubs abans de primer d’ESO, però creiem que s’ha de 
garantir poder fer l’esport a l’escola. 

D’altra banda l’activitat de multiesports fins a 6è portada a terme durant el curs 
2020-21 va permetre que infants que no s’engresquen per cap esport concret 
fessin més activitat física. Es proposarà a Paidos la recuperació de multiesport fins 
a 6è.  

 

 



8. PRECS I PREGUNTES 

Es demana que des de cuina es faciliti pícnic als infants els dies que marxen 
d’excursió. Es comenta que s’ha valorat en diferents ocasions i s’havia descartat 
per problemes logístics entre d’altres. S’acorda tornar-ho a valorar amb la 
coordinació de migdia. 

Es valora molt positivament la festa de Sant Jordi i que hi poguessin tornar a 
assistir les famílies. Algunes famílies han demanat es concreti l’ordre i hora 
d’actuació de cada curs per a qui no pot assistir tota l’estona. Altres famílies han 
valorat positivament el fet de no seguir l’ordre de cursos i que actuessin en ordres 
diferents als habituals.  

Es comenta que al la porta de l’escola hi ha vegades que es posa gent a repartir 
obsequis per als infants i es comenta que es consultarà a la coordinadora si passa 
a altres escoles. 

Davant l’incivisme repertitiu per diferents col·lectius durant les entrades i sortides 
de l’escola es proposa demanar la pacificació de l’entrada  com a altres escoles. 

 
I sense més, finalitza la reunió a les 23.35h 
 
 
 
 
 
 
 
Sandra Moyano    Roser Rodríguez 
Presidenta      Secretària 


